

Romelanda UF
Romevi Hög 130
442 92 Romelanda

PROTOKOLL Nr 5 2021

2021-05-04 § 73–88

Art Huvudstyrelsemöte
Tid 18.30
Plats Romevi och Teams

Närvarande: Maria Carlsbogård, Anna Thelin, Karoline Ryberg, Patrik Ewerstein,
Maria Forssten, Fredrik Sjöberg, Tobias Hildesson, Peter Rodhe, Robert
Rehammar, Janne Flodin Anders Larsson och David Arvidsson.

Delges:

| | | Ansvarig |
|---------------------------|---|-----------------|
| § 73 Öppnande | David hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. | |
| § 74 Dagordning | Till dagordning användes föregående protokoll | |
| § 75 Föregående Protokoll | Föregående protokoll gicks igenom löpande och godkändes. | |
| § 76 Kansli info | Maria C och Fredrik har varit på förbundets årsmöte ang. föreningsutvecklare. Angående filhantering jobbar Robert och Maria C vidare. Sportlotten har börjat delas ut nu i veckan tillsammans med matchställ. | |
| § 77 Ekonomi | Reparationer och underhåll planer är höjd med 60´kr denna post skall klara även gräsklippare m.m. Budgeten säger -160´kr men det innefattar även avskrivningar så det innebär inte minus i vår kassa. Vi gick plus förra året och har en del pengar sparat så vi anser att denna budget håller. | |
| § 78 Sponsring | Sponsorgruppen har inte haft möte. Planerar att ta det efter Kristi himmelfärd. | MC |
| § 79 Fotboll | Första matcherna går av stapeln nu på fredag. Herrlaget startar v. 30 dam och oldboys efter 17 maj. Vi behöver montera resultattavlan samt målen och frisparksmurarna behöver packas upp. Janne lagar konstgräset inom kort. Inbjudan till fotbollskolan kommer inom kort. Fotbollsleken är igång ev. delar de gruppen då det är många. PF15 har startat ledare finns. Marie Rodhe kommer hjälpa klubben med alla domarkallelser. | |
| § 80 Innebandy | Vårt lag läggs ned p.g.a. för få spelare. | |

| | | Ansvarig |
|--|---|----------------------|
| § 81 Gymnastik | Vi behöver en ny ansvarig för gymnastiken men Robert kör en säsong till om det behövs. Vi behöver en ny ledare till en extra 16-grupp. Det är även aktuellt med en ytterligare 18-grupp. | |
| § 82 Boule | De är i gång kl. 13 på tisdagar. | |
| § 83 Bordtennis | En förälder är rekryterad som ledare men det behövs ytterligare hjälp. Fredrik hjälper till i starten | |
| § 84 Föreningsorganisation / Föreningsutveckling | Bemanning på kansliet; - v.19 Fredrik v.20 Robert och Anna v.21 David v.22 Patrik v.23 Karolin v.24 Peter | |
| § 85 Övriga frågor | Målning av Knarta. Sponsorgruppen tittar på ett förslag att ett till två lag får möjlighet att måla Knarta mot ersättning i Klubbshopen. Gräsklipparen är på hemgång och rutan är lagad. Energieffektivisering. Det behövs hjälp att montera solcellställningar och assistans vid lampbyte. Bästa tiden att göra detta är v.25 och framåt. Lampbytet tar ca 3-4 dagar. Augusti känns rimligt. David, Anna, Patrik och Robert kan ställa upp. Solcellsmontaget tar anläggningsgruppen tag i att ragga folk till. Vi har fått igång en Slack- grupp där vi lätt kan kommunicera. Maria C informerade lite om hur laget kan användas och fungerar. Det finns ett Facebookkonto som används lite sparsamt men vi fixar fler administratörer till sidan. Peter tog upp en ev utbildningspolicy för klubben vi tittar vidare på det. | RR, DA MF, RR |
| § 86 Planering/Aktiviteter | Planering 2021 - RUF-dag 21/8 kl. 10.00-14.00 | |
| § 87 Nästa möte | Nästa möte är 1/6 kl.18.30-20.00 Fika utgår då vi i första hand kör Teams. | |
| § 88 Avslutning | Mötet avslutades | |

.....

David Arfvidsson
Ordförande

.....

Maria Forssten
Sekreterare